

11	12	13	14	15	16	
版本	变更内容				日期	变更者
①	签样图纸，初版发放				2024/04/20	/
②						



CAM Eyes

Quick Guide V1.0



Wi-Fi Smart Security Camera

1

下載 eWeLink App
 eWeLink App をダウンロードしてください
 Download the eWeLink App
 eWeLink App herunterladen
 Télécharger l'eWeLink application
 Scarica l'eWeLink App
 Pobierz eWeLink App
 Lādāt no eWeLink App
 Descargar la eWeLink aplicación
 Baixe o eWeLink App
 Скачайте eWeLink приложение

2

上巻
 電源入力
 Power on
 Einschalten
 Power on
 Accensione
 Zazhiganie vyzhiganiye
 Giriş
 Strom on
 Encoder
 Ligar
 Включить



3

打开手机蓝牙功能，扫描 eWeLink App 界面左上角点“+”，选择“添加设备”进行扫描。
 打开手机蓝牙功能，扫描 eWeLink App 界面左上角点“+”，选择“添加设备”进行扫描。
 Turn on your phone's Bluetooth and scan the eWeLink App interface by clicking the "+" button in the top-left corner of the eWeLink App interface to select "Add Device" for scanning.

4

打开手机蓝牙功能，扫描 eWeLink App 界面左上角点“+”，选择“添加设备”进行扫描。
 Turn on your phone's Bluetooth and scan the eWeLink App interface by clicking the "+" button in the top-left corner of the eWeLink App interface to select "Add Device" for scanning.

5

打开手机蓝牙功能，扫描 eWeLink App 界面左上角点“+”，选择“添加设备”进行扫描。
 Turn on your phone's Bluetooth and scan the eWeLink App interface by clicking the "+" button in the top-left corner of the eWeLink App interface to select "Add Device" for scanning.

6

打开手机蓝牙功能，扫描 eWeLink App 界面左上角点“+”，选择“添加设备”进行扫描。
 Turn on your phone's Bluetooth and scan the eWeLink App interface by clicking the "+" button in the top-left corner of the eWeLink App interface to select "Add Device" for scanning.

7

打开手机蓝牙功能，扫描 eWeLink App 界面左上角点“+”，选择“添加设备”进行扫描。
 Turn on your phone's Bluetooth and scan the eWeLink App interface by clicking the "+" button in the top-left corner of the eWeLink App interface to select "Add Device" for scanning.

8

打开手机蓝牙功能，扫描 eWeLink App 界面左上角点“+”，选择“添加设备”进行扫描。
 Turn on your phone's Bluetooth and scan the eWeLink App interface by clicking the "+" button in the top-left corner of the eWeLink App interface to select "Add Device" for scanning.

[illegible]

原材料			PC, 松诺白色			指定公差等级				制图日期	黎业军 2024/04/20	物料编码:		单位	比例	图框
测试项		测试要求	测试项		测试要求	尺寸	等级	A	B			C	/		MM	1:1
☒	RoHS检测		☐	低温存储 (-40℃)		0<L≤3		±0.05	±0.10	±0.15	审核日期	/	投影	第1/1页	V1.0	
☐	球压试验 (125℃/70℃)		☐	冷热冲击 (-40~70℃)		3<L≤6		±0.10	±0.15	±0.20			视角			
☐	灼热丝试验 (850℃/650℃)		☐	百格测试		6<L≤16		±0.15	±0.25	±0.35			图号			
☐	UV老化测试 (72H/48H)		☐	RCA试验 (100圈/150圈..)		16<L≤30		±0.20	±0.30	±0.45			版本			
☐	冰醋酸测试 (3min/5min)		☐	铅笔硬度测试 (3H/4H..)		30<L≤120		±0.25	±0.35	±0.50	批准日期	E-CAM 快速指南	Sonoff			
☐	盐雾试验 (24/36/48H..)		☐	酒精耐摩擦测试		120<L≤315		±0.30	±0.50	±0.80						
☐	高温存储 (70℃)		☐	镭雕/丝印附着力测试		0<L≤10	±1°	50<L≤120	±0.5°							
☐			☐			10<L≤50	±0.3°	120<L≤400	±0.15°							